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PROTOKÓŁ nr 1/2025 

z posiedzenia  

Zarządu Lubelskiego Wojewódzkiego Związku Szachowego 

z dnia 5 stycznia 2025 r. 

 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Marek Uściński – Prezes Zarządu 

2. Grzegorz Pańko – Wiceprezes Zarządu 

3. Artur Dołba – Członek Zarządu 
 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia zarządu. 

5. Przyjęcie Komunikatu Organizacyjno-Finansowego (KOF) Związku na rok 2025.  

6. Uchwalenie „Regulaminu wypożyczania sprzętu szachowego” będącego w posiadaniu 

Związku.  

7. Sprawy bieżące. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 1 Zebranie otworzył prezes Marek Uściński. 

 

Ad. 2 Stwierdził, że Zarząd Lubelskiego Wojewódzkiego Związku Szachowego obraduje w 

składzie 3 osób. Nieobecny Zbigniew Prokopiuk.  

 

Ad. 3 Zebrani jednogłośnie przyjęli, zaproponowany przez prezesa porządek obrad. 

 

Ad. 4 Zarząd Związku przyjął jednogłośnie protokół z posiedzenia z dnia 17 sierpnia 2024 r.  

 

Ad. 5 Przyjęcie Komunikatu Organizacyjno-Finansowego (KOF) Związku na rok 2025.  

Wiceprezes Grzegorz Pańko przedstawił zebranym projekt KOF na rok 2025. Następnie omówił 

szczegółowo zaprezentowany Komunikat. Wskazał, że składki członkowskie pozostają na 

poziomie roku poprzedniego. Wzrasta natomiast opłata licencyjna. Zaznaczył, że wprowadzono 

nową regulację opłaty klasyfikacyjno-rankingowej dla turniejów w których uczestnicy zdobyli 

IV lub V kategorię. Dotychczas takiej regulacji nie było. Zdecydowano wprowadzić taki przepis, 
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który występuje w KOF innych wojewódzkich związków szachowych. Nowe przepisy nie 

powinny znacząco zwiększyć kosztów organizacji i uczestnictwa w turniejach. Jak wynika z 

analizy przeprowadzonej przez wiceprezesa 80% turniejów organizowanych w województwie 

takiej opłacie nie będzie podlegało z uwagi na niespełniania wymogów przepisów klasyfikacyjno 

rankingowych. KOF na 2025 rok jest załącznikiem do protokołu. 

Członkowie Zarządu obecni na posiedzeniu przyjęli KOF na rok 2025 jednogłośnie.  

 

Ad. 6. Uchwalenie „Regulaminu wypożyczania sprzętu szachowego”  

 

Potrzeba uchwalenia regulaminu wypożyczania sprzętu szachowego wynika z konieczności 

stworzenia jednolitych i czytelnych warunków dla wszystkich, którzy będą mieli taką potrzebę. 

Regulamin dotyczy szczególnie kompletu 27 szachownic, bierek i zegarów służących do 

transmisji elektronicznej rozgrywanych partii szachowych. Dotychczas takich przepisów  

Związek nie posiadał. Wszyscy członkowie Zarządu obecni na posiedzeniu uznali, że omawiana 

regulacja jest potrzebna i zasadna. Uchwała została przyjęta jednogłośnie. Regulamin stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Ad.7 W sprawach bieżących Marek Uściński poinformował, że trwają końcowe rozliczenia 

finansowe za rok 2023 z PZSzach. W ich efekcie LWZSzach otrzyma niewielkie środki 

finansowe z PZSzach.  

Artur Dołba wyraził gotowość wsparcia działań Związku na terenie Lublina.  

Prezes Związku powiedział, że istnieje możliwość wskazania wyróżniających się działaczy 

szachowych do odznaczenia brązową odznaką PZSzach. Po ustaleniu liczby takich osób Zarząd 

zakupi z PZSzach potrzebną ich ilość.  

Prezes Zarządu powiedział, że Dawid Czerw zwrócił się z zapytaniem, czy Klub Szachowy 

„Cebularz” może reprezentować województwo lubelskie w rozgrywkach II ligi juniorów. 

Zgromadzeni wyrazili swoje zdanie na ten temat. Stwierdzono, że w naszym województwie nie 

mamy tak silnych klubów, aby mogły reprezentować  województwo w rozgrywkach 

drużynowych. Ponadto istnieje poważna bariera finansowa, która stanowi przeszkodę nie do 

pokonania niemal dla wszystkich klubów. W takiej sytuacji, Zarząd podął uchwałę wyrażając 

zgodę na start juniorów „Cebularza” w rozgrywkach II ligi. 

Na koniec zgromadzeni rozważali możliwość rozegrania Mistrzostw Województwa Seniorów w 

szachach szybkich. Wszyscy byli zgodni, że jest potrzeba zorganizowania takich mistrzostw, 

przez Związek, o ile sytuacja finansowa na to pozwoli.  

Ad. 8 Wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący zakończył posiedzenie. 


